
SKUPŠČINA OBČINE
LJUBLJANA-ŠIŠKA
Zbor krajevnih skupnosti
Štev.: 1-06-4/86-101/87

* Datum: 11. 5. 1987

ZAPISNIK
11. seje zbora krajevnih skupnosti SO Ljubljana-Šiška, ki je bila 5.
maja 1987 po skuphem zasedanju vseh zborov občinske skupščine
v prostorih SO Ljubljana-Šiška. Trg prekomorskih brigad 1.

Predsednik zbora, tov. Izlakar je predlagal v obravnavo in
sprejem naslednji

DNEVNI RED:
1. Poročilo predsednika komisije za verifikacijo pooblastil in

imunitetna vpfašanja zbora
2. Potrditev zapisnika 10. seje zbora in poročilo delegata s seje

ZOSML
3. Predlogi in vprašanja delegatov
4. Predlog sklepa o potrditvi zaključnega računa davkov in

prispevkov občanov za leto 1986
5. Osnutek odloka o krajevnih uradih
6. Osnutek odločbe o ugotovitvi splošnega interesa za gradnjo

podaljška zbiralnika A-2
7. Obravnava gradiva za sejo ZO SML
8. Kadrovske zadeve
Predlagani dnevni red so delegati zbora soglasno potrdili.

K 1. točki dnevnega reda:

Že na skupnem zasedanju je bila predlagana in soglasno izvo-
ljena komisija za verifikacijo pooblastil in imunitetna vprašanja v
sestavi:

- Špela Majcen — predsednik
- Miran Blaha - član
- Tomaž Šavnik - član
Predsednica komisije je poročala, da je od 32 delegatskih mest v

zboru. na seji prisotnih 26 delegatov. Brez opravičila so bili
odsotni delegali KS Vodice, Sora, Pirniče, Smlednik, Bukovica-
Šinkov turn in Trnovec-Topol.

K 2. točki dnevnega reda:

Na zapisnik 10. seje zbora ni bilo pripomb, zato so ga delegati
brez razprave soglasno potrdili.

Tov. Miha Lah, ki se je udeležil 10. seje zbora občin SML, ki je
bila 2. aprila 1987, je podal poročilo o poteku seje. Večina
pripomb občinske skupščine k mestnim gradivom je biia upošte-
vana. Delegat je pripomnil, da so ob razpravah o gradivih SML v
občinskih skupščinah le-te premalo seznanjene s stališči drugih
skupščin mestnih občin, ker te pripombe pošiljajo neposredno
SML oz. predlagatelju gradiv. Tako se s stališči drugih občin naši
delegati za SML seznanijo šele na sami seji zbora občin SML.

Delegati so se s podanim poročilom strinjali.

K 3. točki dnevnega reda:

Pisna delegatska vprašanja in pobude so posredovale naslednje
krajevne skupnosti:

HINKO SMREKAR:
1. Dajcjo pobudo za skupni sestanek s KSLO, Integralom in

KUP-om glede možnosti drugačnega poteka proge št. 18 - MPP.
Pobuda bo posredovana Integralu.

2. Dajejo predlog za ureditev pešpoti z Milčinskega ulice v
Bežigrad. Pobuda bo posredovana KUP-u.

3. Zahtevajo, da občinski organi sprejmejo pravilnik glede toč-
kovanja stanovanj glede na prekomerni hrup. Zahteva bo posredo-
vana KUP-u in SSS.

ZGORNJA ŠIŠKA:
. Sprašujejo, koliko je OSS sgznanjen in kaj je v skladu z njegovo
ustavno vlogo ukrenil za razrešitev neurejenih razmer glede
delovne skupnosti delavcev KS v občini.

VpraSanje bo posredovano OS ZSS Ljubljana-Šiška.
ŠENTVID:
Kdaj namerava investilor avtoccste Naklo-Ljubljana urediti

nkolico nekdanjega gradbišča priključka AC na Celovško cesto?
Vprašanje bo posredovano Republški skupnosti za ceste, da

poda odgovor.

EDVARD KARDEL.I:
Vprašanje v zvezi z organizacijo svetovnega kajakaškega prven-

stva na Savi v Tacnu bo pisno odgovorjeno.
STAkEŽIČE-MEDNO:
Ali je zazidalni otok ŠS 6/7 Medno črtan iz Programa sklada

stavbnih zemljišč mesta Ljubljane za leto 1987? -
Odgovor je podal tov. Ogorelec Peter - predsednik KUP-a.

prejeli pa bodo tudi pisni odgovor.
LITOSTROJ:
Dajejo pobudo za ureditev kolesarske steze ob Djakovičevi

cesti.
Odgovor je podal tov. Roter - predsednik skupščine že na skup-
nem zasedanju, pojasnil je, da je ureditev kolesarske steze vklju-
čena v plan KSLO za'leto 1987.

VIŽMARJE-BROD:
1. Pravkar posajena drevesa ob avtocesti Ljubljana-Naklo so že

uničena, verjetno kot posledica neurejenih zemljiškolastniških
zadev.

Vprašanje bo posredovano komiteju za urejanje prostora.
2. Vprašanje glede nerednega luženja makadamskih cest v nji-

hovi KS bo posredovano KPL in AERO - Tovarni celuloze
Medvode.

ZBILJE:
Vprašanje glede roka izgradnje povezovalnega vodovoda od

Svetja do Zbilj bo poslano KSLO in DO Vodovod Ljuljana.
Na seji delegati ustno niso postavili vprašanj.
K 4. točki dnevnega reda:
O tej točki je razpravljala statutarno-pravna komisija, ki na

predlog sklepa ni imela pripomb. Tudi delegacije niso posredovale
pisnih pripomb, brez razprave so delegati soglasno sprejeli na-
•slednji

SKLEP:
Zbor sprejema Sklep o Potrditvi zaključnega računa davkov in

prispevkov občanov za leto 1986.

K 5. točki dnevnega reda:

O tej točki je razpravljala statutarno-pravna komisija, ki je
predlagala dva redakcijska popravka, in sicer.

- v preambuli odloka se v tretji vrsti^tevilo »24/78« nadomesti s
številom »24/79«;

- v 6. členu se v drugem odstavku črtata besedi »krajevnih
uradov« in nadomesti z besedilom: »krajevnega urada«.

Pisno pripombo je poslala KS Ljubo Šercer, ki meni, da je
ustanavljanje novih krajevnih uradov v občini neprimerno. Pred-
sednik zbora je pojasnil, da ne gre za ustanavljanje novih uradov,
temveč za.formalno uskladitev odloka z novejšimi predpisi.

Ker na osnutek odloka ni bilo drugih pripomb, je predsednik
zbora predlagal sprejem odloka po enofaznem postopku.

Delegati so zato soglasno sprejeli naslednje
SKLEPE:
1. Zbor sprejema osnutek odloka o krajevnih uradih s pripom-

bami statutarno-pravne komisije.
2. Zbor sprejema prekvalifikacijo iz osnutka v predlog odloka.
3. Zbor sprejema predlog odloka o krajevnih uradih.

. K 6. točki dnevnega reda:

O tej točki je razpravljala statutarno-pravna komisija, ki pred-
laga dopolnitev naslova akta z besedilom: ». . . za gradnjo podalj-
ška zbiralnika A-2 v k. o. Vižmarje«, ter izvršni svet, ki v primeru
nebistvenih pripomb predlaga prekvalifikacijo osnutka v predlog
odločbe in njen sprejem.

Pisno pripombo je poslala delegacija KS Komandanta Staneta
II", ki meni, da bi bilo potrebno najprej doseči dogovor z lastniki in
šele nato sprejeti odlok o razlastitvi.

Tov. Ogorelec, predsednik Komiteja za urejanje prostora je
odgovoril. da se vsakokrat poskuša doseči sporazura, vendar je
največkrat potrebno sprejeti akt o wzlastitvi.

Brez razprave so delegati soglasno sprejeli naslednje

SKLEPE:
1. zbor sprejema osnutek odločbe o ugotovitvi splošnega inte-

resa za gradnjo podaijška zbiralnika A-2 s pripombo statutarno-
pravne komisije.

2. Zbor sprejema prekvalifikacijo iz osnutka v predlog.
3. Zbor sprejema predlog odločbe o ugotovitvi splošnega inte-

resa za gradnjo podaljška zbiralnika A-2 v k. o. Vižmarje.



K 7. točki dnevnega reda:

Na skupnem zasedanju so delegati že obravnavali poročila pra-
vosodnih organov in sprejeli stališča k njim ter predlog odloka o
začasnem prispevku iz dohodka za vzdrževanje komunalnih ob-
jektov.

Na seji zbora pa so delegati obravnavali oz. sprejeli pripombe in
stališča k naslednjim gradivom:

K PROGRAMU RAZVOJA RAČUNALNIŠKEGA INFOR-
MACIJSKEGA SISTEMA OBČIN IN MESTA LJUBLJANE
ZA OBDOBJE 1987-1990

O tcj točki je razpravljal IS, z njegovimi stališči- so bili delegati
seznanjeni ustno na seji. Na sam program ni imel pripomb. vpra-
šljivo p.a se mu zdi združevanje sredstev za te namcne na nivoju ,
mesta tudi za potrebe občin ter predlaga le združevanje sredstev za
mestne potrebe, občine pa naj lastne potrebe same financirajo.

Pisne pripombe je poslala tudi KS Milan Majcen: v sicer dobrem
programu pogrešajo ekonomske kazalce uvedbe računalniške
informatike, finančno konstrukcijo tega programa, natančno opre-
delitev finančnih virov ter realnejše roke uvedbe sistema.

K PREPLOGU SKLEPA O SPREJEMU ELABORATA O
DRUŽBENO EKONOMSKI UPRAVIČENOSTI USTANOVI-
TVE ENERGETSKO SVETOVALNE DELOVNE ORGANI-
•ZACIJE SONCE IN PREDLOGU SKLEPA O USTANOVttVI
ENERGETSKO SVETOVALNE DELOVNE ORGANIZA-
CUE SONCE

Delegacije niso posredovale pisnih pripomb, v razpravi pa so
sodelovali delegati KS Litostroj, Milan Majcen, Dolomitski odred
in tov. Vrhovec Ludvik - član IS.

Delegati so pogrešali podrobnejšo obrazložitev ustanovitve
energetske DO »Sonce« oz. prisotnost predstavnika predlagatelja
na današnji seji. . - .

K OSNUTKU ODLOKA O VZDRŽEVANJU ČISTOČE
JAVNIH IN DRUGIH POVRŠIN

Pisne pripombe so posredovale:
KS Litostroj - Iz osnutka ni razvidno, kdo vzdržuje prostore

pred trgovinami. V 6. členu pa v točki 6 predlagajo vstavek na
koncu ». . . in postaviti v tako stanje, kot je bilo pred gradnjo«.

KS EDVARD KARDELJ -za 18. členom predlagajo določbo o
načinu nadzora nad 18. členom.

KS ŠENTVID - predlagajo k 3. členu še 4. točko, ki naj glasi:
»Odvoz neuporabnih avtomobilov ter avtomobilskih delov s

parkirnih površin«.
Po razpravi so delegati soglasno sprejeli naslednje

SKLEPE:
1. Zbor pooblašča delegate za scjo ZO SML, da glasujejo za

sprejem predlaganih gradiv s tem, da uveljavljajo podane pri-
pombe IS, delegacij oz. konferenc delegacij ter iz razprave.

2. Delegati za sejo ZO SML, kibo7. maja 1987 izzbora KSso:
- Janja Zlogar - KS Vižmarjc-Brod
- Andrej Zajec - KS Litostroj
- Anton Novak — KS Vaše-Goričane
3. Skupna stališča za sejo ZO SML pripravi Sekretariat-Skupš-

čine občine Ljubljana-Šiška.

K 8. točki dnevnega reda:

Soglasn^ so delegati sprejeli naslednje

SKLEPE:
1. Tov. Emil Luštrik, roj. 1952, kemijski tehnik. stanujoč Verje

1 1, Medvode. član delegacije KS Pirniče za delegiranje delegatov v
skupščine DPS se kot delegat SO -Ljubljana-Šiška imenuje v svet
OŠ Tine Rožanc, Pirniče.

2. Tov. Vidmar Jožica roj. 18.3. 1932, upokojenka.stanujočav
Ljubljani, Matjanova pot 19, članica delegacije KS'Zg. Šiška za
delegiranje deiegatov v skupščine DPS se kot delegat SO Ljub-
ljana-Siška imenuje v Dclavski svet UKC Univerzitetna interna
klinika Bolnica dr. Petra Držaja.

3. Tov. Vcrlič-Dekleva Barbara, roj. 27. 8. 1947, raziskovalcc,
stanujoča Adamičeva 15, Ljubljana, članica delegacije KS Koman-
dantaStaneta II za deleciranje delcgatov v skupščine DPS se kot
dclegatka SO Ljubljana-Šiška imenuje v Svet VVZ H. CH. An-
dersen.

4. Tov. Stopar Anton, roj. 2. 1. 1942, komercialni referent,
stanujoč Cesta ob železnici 1, Mcdvode. član delegacije KS Preska
za dclcgiranjc dclegatov v skupščine DPS sc kot dclcgata Skupš-
čine občine Ljubljana-Šiška imcnuje v Svct OŠ Heroja Franca
Bukovca Medvode-Preska.

5. V Komisijo za spremljanje in uresničevanjc družbenega
dogovora o oblikovanju in izvajanju kadrovske politike na
območju ljubljanskih občin se imenujejo:

1. HočevarVladimir,.roj. 28.11. 1943,magisterorganizacijskih
znanosti, direktor kadrovsko-splošne službe, Dekorativna, DSSS,
stan. Celovška 287, Ljubljana

2. Jelovpan Matjaž, roj. 1962,tehničnirisar,sekretarpKZSMS
Ljubljana-Šiška, stanujoč Ljubeljska 25, Ljubljana

3. Kleindienst Alojz, roj. 10. 5. 1940, dipl. organizator dela,
vodja področja za kadrovske zadeve Iskra Avtomatika, stanujoč
Podgorje 1 A Kamnik

4. Krmelj Igor, roj. 6. 10. 1957, magistei; organizacijskih znano-
sti, direktor kadrovsko-pravnega sektorja, LEK DSSS, stan. Pot v
Bitnje 33, Kranja

5. Lakota Jože, roj. 11. 3. 1946, pravnik, vodja kadrovsko
socialnega oddelka, Donit DSS, stanujoč Kalanova 1, Medvode

6. Praček AIojz, roj. 26. 10. 1939, socialni delavec, vodenje
skupnih stanovanjskih in socialno kadrovskih opravil DS SOZD
Slovenija avto, stanujoč Obrije 29 a

7. Preložnik Smilja, roj. 7. 11. 1936, kemijski tehnik - socialni
delavec, socialna delavka v TZ Litostroj TOZD Srednja šola
tehničnih strok Franc Leskovšek-Luka, stanujoča Pavšičeva 39 b.
Ljubljana

8. Stanič Alenka, roj. 3. 10. 1953, višji upravni delavcc, kadro-
vik, TUBA DSSS, stanujoča Šišenska 43, Ljubljana

9. Štern Eli, roj. 1950, predm. učitelj, tajnik VVO Koseze,
stanujoča Klopčičeva 2, Ljubljana

10. Šporar Janez, rcrj. 1942, gostinski tehnik, vodja službe za
družbeni standard Ingrad TOZD GEO, stanujoč Ul. borcev za
severno mejo 31, Ljubljana

11. Vehovec Andrej, roj. 1934, dipl. psiholog. vodja kadrovske
službe SOZD Integral. stanujoč Gorkičeva 16, Ljubljana

12. Zajc Boris, roj. 1947, pomočnik direktorja DO Slovnija
vino, stanujoč UI. bratov Učakar 124, Ljubljana

13. Zupančič Bojan, roj. 6. 6. 1950, socialni delavec, svetovalec
TZ Litostroj DSSP, stanujoč Goce belčeva 23, Ljubljana

14. Predstavnik SZDL
15. Predstavnik ZZB
Seja je bila končana ob 19,10 uri.

TAJNIK ZBORA
Bojan MAKOVECKI

PREDSEDNIK ZBOKA
Alojz I7.LAKAR


